



LUNDS
UNIVERSITET

PROTOKOLL
Sammanträde
1 december 2017
kl. 10.15 – 11.45
Sal B538

Dnr: STYR 2017/ 1630

Filosofiska institutionen
Institutionsstyrelsen

Närvarande:

Ledamöter:

Christian Balkenius

Ylva von Gerber

Jakob Green Werkmäster

Hans Thim

Ingar Brinck

Tomas Persson

Tobias Hansson Wahlberg

Erik Olsson

Toni Rønnow-Rasmussen

lärare, kognitionsvetenskap

TA-personal

doktorand

studerande, grundutbildningen

lärare, teoretisk filosofi

prefekt, ordförande, lärare kognitionsvetenskap

lärare, teoretisk filosofi

lärare, teoretisk filosofi

lärare, praktisk filosofi

Övriga:

Anna Cagnan Enhörning

Martin Jönsson

Ekonom

protokollförare, studierektor, grundutbildningen

§	Ärende	Beslut
1	Mötets öppnande	Ordf. förklarar mötet öppnat.
2	Justeringsperson	Till justeringsperson utses Erik Olsson
3	Fastställande av dagordning	Dagordningen fastställs enligt utskickat förslag med 12 tillagda informationspunkter
4	Föregående mötesprotokoll	Protokollet läggs till handlingarna.
5	Information	Tomas informerar om följande: a/ HTs budget för 2018 är klar, där det t.ex. framgår att man har budgeterat för 22 fakultetsfinansierade doktorandtjänster. b/ I januari planerar en gästforskare från Köpenhamn placera sin postdoktorala verksamhet hos oss i Praktisk filosofi under två år. c/ Nya centrala tillämpningsföreskrifter för utseende av examinatoreer innebär att de skall utses per kurs inför varje termin. d/Primula Web kommer att göras om i samband med övergång till Statens servicecenter vad gäller lönehantering. Då införs diverse ändringar i personaladministrativa rutiner. f/ Redogörelse för slutsatserna i Riksrevisionens Myndighetskapitalsutredning. g/Information om kommande rekryteringar i Lund Gothenburg Responsibility Project.

Hans informerar om följande rörande studentrådet

h/ Studentrådet har skickat ut en enkät om litteraturlisteförändringar som kommer att omarbetas något och skickas ut igen. i/ Studentrådet kommer att organisera Nordfil, en nordisk filosofikonferens för studenter, förhoppningsvis till våren. j/ Studentrådet kommer att anordna något ytterligare socialt evenemang för studenterna nu till våren.

Martin informerar om följande
k/ Institutionen utvecklar under 2017-2018 uppdragsutbildning för Migrationsverket.

Toni informerar om följande
l/ Praktisk filosofi kommer att anordna ett internat under våren.


- | | | |
|-----|--|---|
| 6 | Budget 2018 | Diskussion. Budgeten antas. |
| 7 | Policy för medfinansiering av påslag för gemensamma kostnader 2018 | Tomas i samråd med ekonom föreslår att institutionen ska medfinansiera påslag för gemensamma kostnader under 2018 som överstiger 35%. Förslaget godtas. |
| 8 | Sakkunnig docenturansökan Magnus Haake. | Diskussion. Förslaget på sakkunnig, Anders Arweström Jansson, godtas. |
| 9 | Remiss: "Resepolicy för Lunds universitet samt Anvisningar vid Tjänsteresor" | Diskussion. Tomas uppmanar alla att skicka in kommentarer senast 2017-12-08 så sammanställer han ett remissvar. |
| 10 | Litteraturlistor. | Diskussion. Samtliga litteraturlistor godtas med inga eller smärre förändringar. Litteraturlistorna till FPRA22 och FPPA22 godtas efter votering med fyra röster för, två röster emot och en nedlagd röst. Ylva reserverar sig mot förändringarna av litteraturlistorna till FTEA21, FPRA22 och FPPA22. |
| 11 | Datum för nästa styrelsemöte | 12 januari 10.15 i B538 |
| 12. | Mötets avslutande | Ordförande förklarar mötet avslutat. |

Vid protokollet:



Martin Jönsson

Justeras:



Erik Olsson



Tomas Persson